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政府扶持农民专业合作社的模式研究

郭娜

河北经贸大学

摘要： 为推动我国农民专业合作社的发展，我国各级政府部门采取了各种各样的扶持方式，这些具体的扶持方式

可以概括为三种模式：政府直接扶持模式、政府间接扶持模式、政府“直接+间接”扶持模式。虽然这三种模式在

推动我国农民专业合作社发展的过程发挥了重要作用，但是其在实施过程中仍旧存在一些不容忽视的问题，因此，

需要对这些具体模式的实施情况及优化方案进行研究。
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Research on the model of China's government supporting Farmer professional 
cooperatives

Abstract: In order to promote the development of farmer professional cooperatives in our country, 
China's government departments at all levels have taken a variety of support,including direct 
government support model, indirect government support model and "direct + Indirect " government 
support mode. Although this three models have played an important role in the development of farmer 
specialized cooperatives,there are still some problems which can 't be ignored.So lots of research on 
implementation and optimization of these models need to be done.
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